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Potrebna je neposredna povezanost 
med viiino osebnih dohodkov in rezultati gospodarjenja 

SEKRETAR OBCINSKEGA KOMITEJA ZKS FRANC LEVEC 
JE VODIL ZADNJO SEJO KOMITEJA, KI JE BILA POSVECENA 
NOVI GOSPODARSKI PROBLEMATIKI IN PROGRAMIRANJU 
DELA KOMUNISTOV. SKLENILI SO, DA MORA SLEHERNA DE
LOVNA ORGANIZACIJA VSESTRANSKO OCENITI svoj NOVI 
POLOZAJ, PROUCITI STROSKE POSLOVANJA, VISINO DO
HODKA S U:ATERIM BO RAZPOLAGALA, ANALIZIRATI MORA 
CELOTNO POSLOVANJE, ORGANIZACIJO DELA IN TEHNOLO
SKI PROCES, DA BI UGOTOVILA OBSTOJECE REZERVE IN 
MOZNOSTI ZA IZKORISCANJE TEH Z NAMENOM, DA IZBOLJ
SA MATERIALNI POLOZAJ DELAVCA IN POVECA MATERIAL
NO OSNOVO DELOVNE ORGANIZACIJE NASPLOH. 

Komunisti so ugotovili, da morajo delovne skupnosti ustrezno 
spremeniti svoje pravilnike o delitvi dohodlm in delitvi osebnih do
hodkov. Zato se morajo komunisti zavzeti, da bodo organi delavskega 
samoupravljanja pravocasno opravili te spremembe, ker bo samo 
tako mogoce zagotoviti dosledno uresnicevanje temeljnih nacel go
spodarske reforme na podrocju notranje delitve in standarda. Pri 
tern si bodo morali samoupravni organi prizadevati za nadaljnjo iz
popolnjevanje metod delitve in dolocanje ustreznih osnov in meril 
dela s teziscem na izpopolnjevanju tistih instrumentov, ki bodo naj
neposredneje spodbujali delavce k vecji produktivnosti dela, k od
pravljanju prekinitev pri delu, k zmanjsevanju skarta, izboljsevanju 
delovne discipline, itd. · 

Prav tako bodo morali samoupravni organi prouciti tudl odnose 
v delitvi osebnih dohodkov, da bi uresnicili pogoje za vecjo stimula
tivnost, itd. Komunisti so se zavzeli, da bo potrebno uvajati indivi
dualna delovna merila pri slehernem poslu, kjer je to mogoce in 
racionalno. Tako bi ugotovili resnicen prispevek vsakega delavca 
posamezno ali v skupini. 

Ista nacela kot za gospodarske odnose morajo veljati tudi v druz
benih sluzbah in drzavni upravi, so postavljali komunisti obcinske
ga komiteja. Obcinske skupscine bodo morale razen splosnega zdde
vanja in podpiranja naporov delavnih skupnosti in organov delav
skega s-.moupravljanja opravljati tudi druzbeno nadz()rstvo nad 
uveljavljanjem splosno sprejetih druzbenih nacel v politiki delitve 
dohodka v delovnih organizacijah. Komunisti so bili mnenja, da mo
rajo obcinske skupscine bolj in neposredneje sodelovati z dclovnimi 
skupnostmi in jim pomagati pri urejanju problemov notranje delitve 
kot se je to dogajalo doslej. Komunisti so izrazili misljenje, da je po
trebno delovnim orga.nizacijam priporociti, da bolj z racionalno or
ganizacijo svojih poslov zmanjsajo izdatke za lastno admirlistracijo, 
da zmanjsajo stroske za reprezentanco in druge podobne izdatke, ki 
bremenijo kolektiv. 

Na seji je komite imenoval komisije, ki bodo delovale na treh 
podrocjih ln sicer: 
na podrocju idejnega delovanja ZK, na podrocju proucevanja druz
beno-ekonomskih in politicnih odnosov in na podrocju dela ter raz
voja ZK. Te skupine bodo poglobljeno proucevale posamezna doga
janja na sedanji stopnji dru:ibenega razvoja in s svojimi ugotovit
vami pomagali delu clanov ZK. 

D. Mazi 

Novi gospodorski ukrepi zohtevojo hitre 
in uCinkovite okcije 

Da bi bila prizadevanja kolek
tivov in ostalih organizaoij na 
sprovajandu gospodarske rdorme 
in Uikrepov cimbolj plodala in 
smotrna, je izvrSni odbor SZDL 
obcine Cerknica takoj po sprejeti 
reformi imenoval koordinacijski 
odbor, lci bo operativno in anaJi
ticno uvedbo reforme v 
Plf.akso il'l predvsem ucinke novih 
spremenjenih · pogojiev gospodar
jen\)la, ld imajo za cilj stabili:z.a
cijo naiiega gospodarstva. Naloga 
odbora je da kooirdinira tudi delo 
clruZbeno-politicnih organizacij in 
skrbi za pravilna tolma.Cenja in 
obveiieenost obcMiov o konkret
nih akoijah v posam.eznih delov
nih organizacijah. Koordinacijslci 
odibor je sestavljen iz predstavni
kov SZDL, sind:ik.ata in obcinske 
skupscine in ZK. 

Na prvem sestanku, ki je bil 
konec meseca julija, so ug<>to'Vili, 
da so tako sindikat kot tudi SZD<L 
in skupscina :De angazi
rani pri konkretnih akcijah. Ko
ordinacijski odbor je smatraJ, da 
so nujno potrebni i7JJ:acuni in aDJII,
lize rezultatov gospodarjenja v 
noVih pogojih, prav talt.o pa tudi 
ekonomske anali:lle zaposlenih in 
analize pravilnikov delitve, kajti 
slab delitveni sistem ni zdruzljiv 

z novo gospodarsko I'eformo. Z 
doslednim izvajanjem delitvenega 
sistema se bodo nujno zaeele 
sproiicati tudi razprave pro·i..:z.va
jalcev, ki bodo vsekakor korak k 
utrditvi kvalitetnih meril nagra
jevanja po dclu. V wezi s tern 
ponovno stopa v ospredje rea.lno 
nagrajevanje rezijsk!ih slu:ib po 
vlo:ienem delu. Na podrocj'u ob
Cine so primemi, kort npr. v Go
stinstvu Cerknica in Jelka Rakek, 
da imajo podjetja sicer pravi.IDi
ke, nimajo pa ustreznih meril, da 
bi dobili pravilniki svoje mesto 
tudi v praksi - na delovnih me
stih. 

Prvi izracuni rezulrtato·v gOspo
darjenja v novih pogojih zahte
vani s strani 01b0inske skupsCine 
so pokazali · na neresnost ali pa 
na stroilmvno nesposoben kader, 
kajti sest podjetij izra<:unov sploh 
ni poslalo, nekater:i izmed posla
nih pa so bili nekvalitetni. Obcin

skupscina bo zahtevala sedaj, 
ko so posamezni ukrepli dovolj 
Jjasno preci'llirani ponovne :i:Jlra,
rnme enotnih poklazwteljev, po ka
terilt bo moe ugotoviti v kakSni 
gospodarski situaciji se posamez
ne gospod.a!rske organizacije na
hajajo. Zbiranje in analiziranje 
poda1lkov, pa bo zahtevalo tudi od 

obCinske uprave elasticno analit
sko sluzbo, ki bo sposobna zbirati 
podatke in izdelati analize v naj
krajsem casu, kajti le takim ana
lizam bodo lahko sledili hitri in 
ucinkoviti 

ObOinski sindikalni svet je Ze 
dal priporocila vsem sindikalnim 
podtruZnicam, da meseeno spremr 

re7iUltalte v 
kolektivih. Meseeno gibanje gO
spodarstva ·v obcini bo spremlja
lo tudi predsedstva obcinslrega 
sindikalnega sveta, ob tromeseO
jih pa bo obravnavaJ dose:iene 
re7iUltate gospodarjenJa tudi ob
Ci nski. sind.i.lmJ.ni svet. 

Nqvi ulrnepi zlasti ekonomska 
stanarina bodo zahteval!i tudi ne
kaltere nove organizacijske in 
fun.kcionalne oblike nekaterih 
usluZn.ostnih organ.Wacij, kot so 
npr. GradiSce in Vodna skupnost 
iz Cerknice in Zavod m ceste iz 
Grahovega. 

N a sestanku so naceli tudi 
VPra.Sanja diruZbenih institucij. 
Tudi na. tern podrOOju bo potreb
no skrajno varcevanje, zlasti se 
ke.r bo :mriza.na stopDJia proraeun
skega prispevka od sedanjib 17.5 
na 12,5 % na bruto osebne dohod
ke, zmanjsala tudi participacijo 
obcine v tern odstotku. Tako se 
bo !PO ruwih luk:repih zmaujSal 
proramm obOine za cca 75 milijo
nov dinarjev. Analogno temu bo 

treba vsekakor podvzeti ustrezne 
ukrepe tako v sami obcinski upra
vi kakor tudi v drugih 
organizacijah. Dolocene ukrepe je 
npr. ze izvrsila osnovna sola iz 
Cerknice, ki je zdruzila nekatera 
delovna mesta in nekatere od
delke. 

Pri vsem tem pa se ob uveljav
ljanju reforme, zlasti pri vsklaje
vanju cen in pl}vei:anJlt osebnih 
ilohodkov nad ushrarjeuo prodult
tivnost, poraja bojazen po Joltall
stiCn.ih teZnjah, po tekmovanju yo 
Cimveejih cenah, ne glede na 
ustvarjeno produkUvnost. Taka 
pojmovanja lahko dovedejo le do 
nestabilizacije gospodarstva in do 
ponovnih ra.zmakov med blagov
nimi in denarnimi fondi. 

Za seznanjanje sirSe javnosti z 
novo reformo bo poskrbela SZDL, 
kd bo v kratkem organizlrala ra.z.. 
sirjene sestanke krajevnih odbo
rov SZDL. Na teh sestanklh se 
bodo med drugim pogovorill tudi 
za organizacijo ,javnib tribun, na 
katerih bodo seznanill obCane s 
cilji gospodarske reforme. Podob
ne sestanke bodo organizirali tudi 
sindikati po kolektivih s poseb
nim povdarlrom na gospodarjenju 
v Lastnem podjetju. 

Za permanentno in uCinkovito 
spremljanje uva,janja novih go
spodarskih ukrepov v Z:ivljenje. se 
bo koordinacijski odbor sestajal 
tedensk:o. 











NA TEMO: Domaci tu.rizem in rekreacija 
Ce je popotnik zeljan miru, po

citka, svezega zraka in ciste stu
dencnice se napoti iz Nove vasi na 
B lokah proti Bloskemu jezeru. Le
pa, komaj 1500 metrov dolga pot 
ga bo popeljala tja. Lahko bo za
dovoljen z idile, ki jo tu ponuja 
narava. Kot da bi bilo vklenjeno 
med gricke in breze, smreke in 
br inj e, zaprto z velikim nasipom, 
kot ribje oko med zelenim oko
lj em narave, se odpre BLOSKO 
JEZERO. 

Po velikost i se sicer ne more 
m eriti z Blejskim, Bohinjskim, 

r 

magali, saj bi bil njihov trud, po
placan stoletno. 

Najprej bi bilo treba dolociti 
prostor za wekend naselje. Inte
resentov za to, zlasti med lovci, je 
precej, saj je divjacina tukaj pre
cej stevilna. v blizini je ze mar
sikateri kopalec nasel lepega jurc
ka, lisicko, mavraha in malin, pa 
borovnic in jagod je tudi bilo na 
pretek za pridne roke. 

Zares: Rekreacija svoje vrste -
posebno za nemotorizirane. Ob ne
deljah pripelje avtobus v Novo vas 
ob 6. in 9. uri, odpelje pa ob 14. 

Pogled na 3 ha veliko Blosko jezero iz hriba Ogrnik, kjer so pozi
mi Iepa smucisca 

domacim Cerkniskim ali drugimi 
jezeri. Skromno je kot so skromni 
ljudje, k i zivi jo blizu jezera in mu 
pravijo »nase jezero«. Skozenj gle
dajo v lepso pr ihodnost, vidijo 
bol jse case, »n jihovo jezero« jim 
bo lahko dajalo vecji kos kruha 
kot dos lej, ce .. . 

Ce bi poleg svojega razumeva
nja in zelja nasli razumevanje se 
pri tisti h , k i bi lahko financno po-

in 18. uri proti Rakeku in Cerkni
ci. In ce ugotovimo se to, da je tu
di za zejne preskrbljeno, potem 
bomo ka.i hitro pozabili, da voda 
ni bila najbolj cista, saj smo se 
splakniJi . v cis ti studencnici, ob
zalujoc, da jancek na raznju, ki 
ga vrti voda, se ni bil pecen. 

Pa drugic - saj nas obisk prav 
gotovo ni bil zadnji! 

-ius-

Jancek bo kmalu pecen, zato skrbi mojster Janez s pomocniki 

ftLAS NOTRAN.J!SKE 

Urednistvo >>Glasa Notranjskei< 
Ker nam revija Tovaris noce objaviti odgovora na njihov cla

nek ••Kadar se vmesajo coprnice«, seznanjamo na-So javnost z dopisi, 
ki jib posiljamo iz Cerkr;ice v Ljubljano in nazaj. Kaze, da se sku
pini Tovarisevih novinarjev ne zdi potrebno objaviti na5ega odgovo
ra, ali da so revijo posvojili, oziroma iiakajo, da bo glavtti tirednik 
stavil na nas odgovor svojo parafo. Zgleda, da >>beseda« uredniske(a 
odbora ni dovolj ucinkovita. Zacoprano kaj?! No, pa vendar rte toh
ko, da si ne bi lahko neovirano avtor clanka 0 coprnicah v 29. stevil
ki Tovarisa sposodil iz nasega odgovora novo ime ••Coprnicam 
ni« Niko Lapajne. 

Ne vemo ali misli tovaris Lapajlie, ko pise, da .Je .koval {Jerk
nico v zvezde, da si zelimo le pohvale. Iiocefuo . odkrite kriticlie 
iHanke. Prav nic pa nas ne zaniiJ!ajo n.)egovi intimni mlnosi, ki ga 
vezejo na Slivnico in njene coprnice. 

Cerknica, 27. julija 1965 Obcinska turisticna zveza 
Cerknica 

Obcinska turistlcna zveza Cerknica 
Na vaS ponovni dopis v zvezi s 

prispevkom, ki smo ga objavili pod 
naslovom ••Kadar se vmesajo co
prnice«, bi vam radi Ie povedali, 
da je nas glavni urednik tov. Sega 
Milan na rednem letnem dopustu, 
zato vam odgovarja samo novinar 
Niko Lapajne. Kar zadeva javrto 
polemiko, bo vsekakor moral reci 
odlocilno besedo tovaris urednik. 

Kar pa zadeva sramotenje de
lavnih Cerknicanov, je iz omenje
nega prispevka in njegove osti vee 
kot jasno. Da ne gre za polemiko 
za zaprtimi vrati, govori dejstvo, 
da so o zadevi ••Vulkan« dobro 
obvesceni tudi na Turisticni zvezi 
Slovenije itd= 

Odgovorni urednik 
Sergej Epih I. r. 

Spostovani tovaris urednik! 
Ker ze v dveh zadnji)l stevilkah, 

odkar smo vam poslali odgovor na 
clanek tovarisa Lapajneta ••Kadar 
se vmesajo coprnice«, niste obja
vili nasega odgovora, se vam po
novno oglasamo. 

Ne vemo, kaj je takem u ravna
nju vzrok, kajti ce ste ze enkrat 
naceli neko vprasanje javno, sma
tramo, da upraviceno zah tevamo 
tudi javen odgovor. Dopis tovariSa 
Lapajneta smo sicer prejeli, ven
dar tak nacin polemiziranja za 
••zaprtimi vrati« in se to le s strani 
novinarja, kateremu mi sploh ni-

smo naslovili nas pismeni odgovor, 
ne sprejmemo. Pripravljeni pa 
smo vsako polemiko tudi s tovari
sem Lapajnetom, seveda na javen 
nacin, tako kot so bili javno osra
mocei1i nasi delovni ljudje. 

Vsekakor zelimo, da bi nasli 
skupen jezik. V kolikor do tega 
ne pride, oziroma v kolikor nas 
odgovor ne nameravate objaviti v 
vasem listu, vas prosimo, da nam 
to talwj sporocite u radno, da bo
mo vedeli ukrepati. 

Obcinska turisticna zveza 
Cerknica 

Obcinski turisticni zvezi Cerknlca 
V zvezi s pt:ispevkom »Kadar se 

vmesajo coprnice«, ki je bil ob
javljen v 23. st. Tovarisa, in na 
vas odgovor bi vam na ln·atko po
vedal naslednje: 

Prvim penzionskim gostom 
1000 nocnin - so v cerkniskem 
»hotelu« Jezero pokazali , vrata. 
Gre za dejstvo, vse ostalo ni bi
stveno. Na nekoliko humoristicno 
zajedljiv nacin sem skusal skozi 
oziroma s pomocjo »misticnih« 
(! ?) coprnic, svinj in prasickov po
vedati, kako zalostno je, da delo, 
hotenja in zelje Cerknicanov za
radi nesposobnih, da ne recem ig
norantskih posameznikov, tako 
klavrno propa,dejo. 

Tovarisi, najboljsa turisticna re
klama niso uvozeni barvni pro
spekti, temvec zadovoljen gost ali, 
kakor Dobro vino se sa
mo hvali, zato ne potrebujemo 
imena! 

,z vso vnemo coprnicam preda
ni Lapajne ne ve ali pa noce vede
ti . . . , da so delavni !judy:! kot 
malokje pri nas ... na svojih ple
cih ustvarili sodobno Cerknico, 
industrijo .. . « 

TovariSi, slucajna ali »zavestna« 
zmota? Kaj ne veste, da je prav t 

»coprnicam predani Lapajne«, od
kar je novinar, v zvezde koval 
so Cerknico? Dva]setletnico vstaje; 
Delo; »Zemlja se vrti v fiasprotnd 

Jh se in se; pa flC!bt'o, saj to 
tr\ehda predobro veste. Na Cerkni
co, Slivnico in njene coprnice me 
veze vee intimnih spominov, ce 
hocete! Ko prebiram vas odgovor, 
z grozo ugotavljam, da ali ne ra
zumete ali pa nocete razumeti na
cina pisanja. Gre za karikiranje 
dejstva, da ste prvim penzionskim 
gostom z barvnim prospektom v 
rokah pokazali vrata. Mar ne? 
Nihce zato ne trdi, da so delovnim 
Cerknicanom coprnice zmesale 
glave. To in vse drugo ste lepo 
skonstruirali. Kaj ni vse to le 
lo prevec? In, ko hkrati predobro 
veste, kje vas zuli cevelj. V skopo 
odmerjenih vrsticah , ki so mi pre
ostale za direktorja tovarisa Kle
menca, sem ga citiral dobesedno. 
Nihce torej nicesar ne po·splosuje 
na vse cerkniske obcane, temvec 
golj in samo karikira gostinsko
uristicni diletantizem, ki je zal 

splosno slovenskega in jugoslovan
skega znacaja. V nekaj vrstah opi
sani dogodek, v tern primeru -

(Nadalj. na str. 7) 
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Kot vidite dragi bralci, ste prejeli stevilko na5ega lista mnoga 
kasheje kot sicer. Ta zakasnitev je bila posledica tehnicnega za
drzka v tiskarni. Upamo, da se nam v bodoce ne bo vee pripetilo in 
vas prosimo, da to z razumevanjem upostevate. Ravno tako nam jih 
je tiskarski skrat v zadnji stevilki pri posameznih imenih nekoliko 
zagodel. N. pr.: pod sliko vnetih unicevalcev zvitorepk pise HRKLA
VI, pravilno HRBLAN, v svetu kmetijstva in gozdarstva med osta
limi clani pise JARCEVIC, pravilno RAJCEVIC. Prosimo bralce, da 
nam to neljubo napako oprostijo. 

Zvedeli smo, da se uprava kina Cerknica jezi na posamezne be
sede, ki so objavljene v clanku pod »kdaj bo red v kinodvorani 
Cerknica.-. Smatramo, da so obiskovalci kino-predstav upraviceno 
pritozujejo, saj zelijo za svoj denar v miru spremljati kino- predsta
vo. Pisec clanka ni mislil z njim kritizirati le upravo kina, temvec 
tudi tiste obiskovalce, ki so veckrat nedisciplinirani. Clanek je bil 
skoraj dobro nameren. Sicer je pa namen tiska, da tudi graja in ne 
samo hvali z namenom, da se odpravijo morebitne nepravilnosti. 

Nasi bralci Loske doline, ki so zaposleni v Kovinoplastiki Loz, 
spra5ujejo zakaj vee ne prejemajo nasega lista. Sporocamo jim, da 
je upravni odbor Kovinoplastike odlocil, da na5ega lista vee ne pre
jema, ker so zaceli izdajati za svoje clane kolektiva svoj casopis in 
urednistvo je moralo to odlocitev upostevati pomanjkanje financnih 
sredstev. Vsem nasim bralcem iz Loske doline, ki so s to odlocitvijo 
prikrajsani sporocamo, da v bodoce lahko na5 list kupijo v trafiki 
Stari trg. Obzalujemo, da je s tern priSlo do tega, ker imamo bolj 
slabo povezavo z Losko dolino, ker je bilo vecina na5ih dopisnikov 
prav iz Kovinoplastike. Prav zato prosimo, da se bralci tega kraja 
nase komune bolj pogosto oglasajo s svojimi prispevki, ter bomo 
tako odpravili zatiSje, ki je zacasno nastalo brez nase krivde. 

Gostinsko podjetje Cerknica je bilo naroceno na 60 izvodov nase
ga lista. Pred kratkim smo prejeli dopis, v katerem odpovedujejo 30 
izvodov z obrazlozitvijo, da nimajo sredstev. Zanima nas ali je to 
sklep sindikalne podruznice tega podjetja, ali odlocitev direktorja, 
ki je dopis podpisal. 

Isti primer je z Osnovno solo Rakek, ki odpoveduje vse izvode, ki 
so jih do sedaj prejemali. Vprasamo se ali je to pravilen nacin, da 
se odpoveduje nas list. Ali res ni najti drugacne resitve? Ali ne bi 
odgovorni pri teh ustanovah zainteresirali posameznike za indivi
dualno narocitev ? 

Uredniski odbor ima sabo kup raznih tezav. Med temi .ie resen 
problem dopisnikov, ki jih je zelo malo. Pohvalimo naj dopisnike za 
sportno rubriko tov. Telica in Kovsca, tov. Korosec Dragota iz Ra
keka, tov. Mlinarja in dr. Kravanja, ki s svojimi clanki znatno po
magajo k pestrosti na5ega lista. Zahvaljujemo se tudi ostalim obcas
nim dopisnikom za njihove priloge. Zelimo, da v bodoce se ostali 
sodclujete, saj bi bil tako nas casopis bolj pester in s tern se bo tudi 
krog njegovih bralcev vecal in ne manjsal kot sedaj. Povsod, kamor 
clovek gre, lahko najde kaj zanimivega. 

Posljite nam slike zanimivih krajev ali objektov! NapiSite clanke 
0 vaznih dogodkih v vasem kraju! 

Zato dragi bralci, s korajzo svincnik ali kamero v roke, vasi pri-
spevki bodo vedno dobrodosli. · 

Na tern ovinku p.red Brestom v Cerknici prezi stalna nevarnost. 
Vldeti je, da voznik tega tovornjaka, na to ni mislil, ker je za: 

parkiranje izbral ravno tale prnstor 

qLAS NOTRANJSKE 

Mlodinski odred v Bobnem polju 
Minilo je stirinajst dni. Bili so 

dnevi resnega dela. Mladinci so 
se prvic srecali z vojaskim zivlje-

Udelezenci seminarja pri raz
misljanju o marsu 

njem. Prvi koraki so bilC nerodni. 
Vendar je bil K:orak po koncanem 
tecaju cvrst. · ·Kako bo mladinec 

pripravljen· v danem momentu, je 
odvisno od raznih predavanj . Ni 
bilo malo predava;1j . Eno je bilo 
zahtevnejse od drugeg.f!. Uspeh ce
lotnih voj no strokovnih predavan j 
pa se je pokazal pri srecanju z 
bojno municijo. Odsek za NO se 
zaveda, da je zelo vazna· pripra
va staresin pred vsakim tabore
njem, zato organizira vsako leto 
seminarje za komandirje vodov. 

Vredno je omeniti tudi to, da 
so mladinci v casu taborenja oci
stili grobnico petdesetih borcev, ki . 
so umrli po bolnicah v okolici 
Babnega polja. 

0 celotnemu uspehu bo govora 
v eni izmed naslednjih stevilk 
Glasu Notranjske. Velika zanima
nje je vladalo v casu taborenja za 
druzbeno in politicno zivljenje 
domain v svetu . 

Janez Hren 

Udelezenci seminarja za komandirje vodov v odredih 
iz Ribnice in Cerknice 

UREDNISTVU 
Dragi urednik! 

Prvic in s prosnjo vam pisem, 
da bi objavili moj dopis v »Glasu 
Notranjske«. Upam, da moje pi
smo ne bo odromalo v kos za 
smeti. 

Kirasic Danica 

NASKINO 
Ljubitelji kinopredstav verjetno 

poznajo tudi kinodvorano v Sta
rem trgu. 

Za domacine, ki kinopredstave 
obiskujejo tudi po dvalcrat na te
den, sem prepricana, da kino Svo
boda poznajo taksnega kot je. 
Skromna, pa vendar prikupna 
dvorana se kar ustreza za podrocje 
Laske doline. P a naj pustimo to. 

Pred kratkim smo namrec bra
li opozorilo, naj obiskovalci kino
predstav prihajajo v dvorano v 
pravem casu, naj ne ropotajo s se
dezi in podobno. Vse to je prav, 
vendar ali so zato krivi samo obis
kovalci? Ne, sploh ne! Vsak posa-. 
meznik zeli, da film gleda brez 
moteil.j. Zelim namrec poveda i, 
naj opustijo stevilne odmore. z -
kaj so tisti odmori, vecina obisk -
valcev ve. 

Ali. je kinooperater, ki je od o
da poteka prQdstava v. re-

du, dovolj vesten? Ne, saj se to 
opaza vecinoma ob sobotah in ne
deljah zvecer. V kabini, od koder 
predvajajo film, se zbirajo fantje 
in dekleta, ki se gnetejo k linici, 
dostopni le eni osebi, ceprav je v 
dvorani dovolj prostora. Mar jim 
gre za 100 din, kolikor je 'vstopni
na? Ne verjamem, a vendar rna
ram povedati, da obiskovalci na 
balkonu namesto besedila, ki 
spremlja slike na platnu, sliSijo 
smeh, razne opazke. Vse to zelo 
moti obiskovalce. Vecina dvorano 
zapusti med predstavo, nekateri pa 
dajejo razne pripombe. Med sezo
no so v dolini tudi ljudje iz dru
gih krajev. Kaksen vtis bodo imeli 
ne vern? · 

Moram priznati, da so poleg te
ga filmi se dokaj slabi. 

Koliko casa bo to trajalo? Kdo 
mi bo odgovoril na to vpra5anje? 
Upam; dane bo vmes zopet kaka 
pooblascena oseba. 

Ce kinooperater ne more opusti
ti svojih opravkov, zmenkov in po
dobnih stvari, pa naj prepusti to 
nalogo drugi osebi, ki bo bolj res
no mislila na zadovoljstvo obisko
valcev. 

VCASIH NI BILO T AKO. 

Danica K. 
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sPORT 
Mednarodno 
V odlicno izpeljani organizaclJl 

keglja.Skega kluba Brest je bil v 
nedeljo 18. julija v Cerknici keg
lja.Ski turnir v disciplini 6 X 200 
lucajev z mednarodno udelezbo, 
saj so poleg domacinov nastopili 
se letosnji ekipni prvak Jugoslavi
je v kegljanju ekipa Grmqscice iz 
Zagreba s tremi ddavnimi repre
zentanti na celu in ekipi iz CSSR: 
Spartak AZKG (Praga) in Spartak 
DUKLA Karlin (Praga) z bivsim 
evropskim in svetovnim prvakom, 
z zasluzenirn rnojstrorn sporta in 
ceskirn reprezentantom SIMUNE
KOM v svojih vrstah. 

Ob tako solidnern zastopstvu je 
bilo seveda pricakovati vsekakor 
borbo za prvo rnesto med izkuseno 
Grrnoscico, ki je teden dni prej na 
svojern kegljiScu v Zagrebu z od
licnirn povprecjern 975 kegljev na 
igralca premagala ekipo DUKLE, 
ki je bila tudi sedaj v Cerknici 
kandidat za prvo rnesto. Seveda 
pri tern ni nihce pornislil, da se 
lahlm Cm·knicani enakovredno po
stavijo po robu renorniranirn na
sprotnikorn in to tern bolj, ker ni
so nastopili v popolnem sestavu. 

Prednost domacega igrisca pa so 
Brestovi kegljaci s pridorn izko
ristili in ze krnalu na splosno pre
senecenje gostov in veliko veselje 
publike prevzeli vodstvo pred Gr
rnoscico in Duklo, rnedtem ko so 
kegljaci Spartaka AZKG ze ob
cutno zaostali. 

Prednost domacinov pred dr
zavnirni prvaki je bila zelo skrorn-

NAs sPORT 
v Cerknici V I 

srecanJe kegljacev 
na, zato se do zadnjega ni vedelo, 
kdo bo zmagovalec cetveroboja, 
Brest ali Grmoscica. z nastoporn 
zadnjih igralcev, ko je za Duklo 
nastopil Peknya, za AZKG Klarik, 
Za Grmoscico znani »Duje« Smo
ljanovic in za Brest pozrtvovalni 
Grom, je bilo tudi to vprasarije re
seno. 

banac 820, Hladnik 828 in Srno
ljanovic 847.) 

Dukla Praga 4831 (Simunek 865, 
Stipek 767, Bechine 798, Filip 803, 
Jansa 808, Peknya 790.) 

Spartak AZKG Praga 4632 (Po
norely 801, Vostrovski 769, Jani
Cek 783, Jelinek 735, Sovkup 745 
in Klarik 799.) 

Telic 

Cerknicani 
boljsi 

1 t 

Kljub veliki vrocini so se v ne
deljo 27. junija sestali kosarkarji 
Rakeka in Cerknice, da se v po
novnem neuradnem srecanju od
locijo, kdo je trenutno boljsi. 

Ekipi so sestavljali; za Rakek: 
Ster:laj, Ris, Kovac in Klemenc. 
Za Cerknico: Razdrih, Kocijancic, 
Urbas, Popek, MUler, Telic in No
vak. Sodnik Skuk je vodil srecanje 
zadovoljivo, kljub nekaterim na
pakam, ki niso bistveno vplivale 
na izid. 

Telic 
ZMAGOVALEC MEDNAROD

NEGA SRECANJA KEGLJAS
KIH KLUBOV CSSR IN JUGO
SLAVIJE JE POSTALA MLADA 
EKIPA CERKNISKEGA BRESTA 
pred Grmoscico, Duklo Karlin in 
Spartakom AZKG. Torej popolen 
uspeh jugoslovanskih kegljacev. 
Ceskim gostom je bilo to tudi zad
nje srecanje na njihovi desetdnev
ni turneji po Jugoslaviji, na kateri 
so bili gostje keglja.Skih klubov iz 
Zagreba, Splita, in Cerknice. 

Strahovito neurje prekinilo nogometni 
v pocastitev Dneva borca 

turnir 

V razgovoru z njihovim vod
jern sem zvedel, da so bili navdu
seni nad gostoljubnostjo domaci
nov na vsej njihovi turneji po Ju
goslaviji, katero so letos prvic ob
iskali s ldubskirna ekiparna rned
tem ko so bili nekateri Ciani Du
k!le ze vOOk.rat z reprezentanco 
CSSR v naSi 

Rezultati tega sreeanja so bili 
nasledndi: 

Brest Cel"knica 4909 (Arko 754, 
Kos 822, Kocevar 842, Strukelj 
789, Homovec 828 in Grom 874.) 

Grmoscica, Zagreb 4884 (Safar 
813, Popovic 787, Kruzic 789, Bo-

Letos je bil zopet NK Rakek or
ganizator tradicionalnega nogo
metnega turnirja v pocastitev 
DNEV A BORCA in obenem tek
movanja za prehodni pokal trg. 
podjetja 

Na nogometnem igriScu so se 
zbrale stiri enajstorice in to NK 
Rakek I, NK Rakek II, JNA Blo
ke in JNA Postojna V finalu sta 

jale vse nevarnejse. V 24. minuti 
je imel Bajc lepo priloznost za do
sego gola. Dolga degazirana zoga 
Urbasa pred go! nasprotnika je 
preskocila branilca in Bajc mu je 
pobegnil, toda prehitro se je od
locil za strel in nizko streljano :lo
go je vratar ubranil. 

Ce so bile akcije domacinov ne
varnejse, so se gostje odlikovali 

Stari : Mladi 4 : 1 (1 I 1) 
Zopet smo bili prica vsakoletne

mu nogometnemu »spektaklu<<, ko 
pomerijo me(lsebojne moci stari in 
mladi nogometasi NK Rakeka. V 
tej tekmi so nas mladi popolnoma 
razocarali. Mladostni polet se ni 
mogel upirati izkusenosti starej
sih in zasluzeno so izgubili. 

Stari: Misic M ., Djord
jevic, Preseren, Pavcic Cveto, Ko
rencic, Arko, Nabergoj, . Hribar, 
Smodila, Kravanja, Homovec. 

Mladi: Zalar s., Mlakar, Zaloz
nik, Raljevic, Razdrih, Bencina, 
Misic B., Drobnic, Bajc, Modic. 

Strelci: Bajc v 17. min. , Mlakar 
(avtogol)· v 25. min., Arko 50. min., 
in 71. min, ter Pavcic v 63 min. 

Sodnik: Logar Slavko. Gledal
cev: 200. 

Takoj v zacetku je bilo mogo
ce videti, da se mladi ne bodo mo
gli uspesno upirati starejsim. Toda 
kljub temu so mladi prvi povedli. 
Bajc je po kombinaciji z Drobni
cem v 17. minuti povedel mlado 
mostvo v vodstv6. Minuto za tern 

je imel Japelj idealno priloznost, 
toda z 8. metrov je popolnoma 
zgresil vrata. 

V 25. min uti so ST ARI izenacili 
po zaslugi Mlakarja, ki je dosegel 
avtogol. Po tern slucajnem zadet
ku so stari zaceli se ostreje napa
dati in cudno je, da do konca pr
vega polcasa niso dosegli nobene
ga gala vee. 

V drugem delu igre so se mladi 
povsem izgubili. Neverjetno je, 
toda resnicno, da so imeli starejsi 
vee kondiCije, p'oleg tega' pa so za

tudi bolj premisljeno in nisv 

izgubljali energije po nepotreb
nem. 

Taka igra je ST ARIM prinesla 
popoln uspeh. V 50. min. je Arko 
povedel z 2: 1, ko je z vodenjem 
s kakih 8 metrov mocno zatresel 
mreio mladih. Do konca tekme so 
ST ARI dosegli se dva gola, enega 
Pavcic z glavo in drugega Arko, 
taka da je bila zmaga starih ne
dvomljiva. 

S tern so ST ARI dokazali, da se 
niso za v »staro sara<< in bi zadali 
se marsikateremu mostvu precej 
skrbi. 

KOVSCA PETER 

Dez prekinil tekmo 
Prvotno srecanje v kosarki med 

ze tradicionalnima nasprotnikoma 
Rakekom in Cerknico v cetrtek 8. 
julija, na igriscu pred Brestom za
radi hudega naliva ni bila odigra
na do konca. Tekma je bila pre
kinjena petnajst sekund pred kon
cem prvega polcasa pri rezultatu 
22 : 16 za goste, ki so ze tokrat na
stopili kompletni, medtem ko to 
za domacine ne moremo trditi. Za
to je bilo sklenjeno, da bo sre
canje odigrano kasneje, seveda 
bosta obe ekipi nastopili v istih 
postavah, kot na tej tekmi. Sodil 
je Ivo iz Cerknice, ki je ria 
trenutke dovoljeval grobo igro. 

Telic 

Ekipa NK »Rakek« 

se srecali enajstorici NK Rakek I 
in JN A Bloke, toda tekma je bila 
v 18. minuti prekinjena pri 
tatu 0 : 0 zaradi katastrofalnega 
neurja. Tekma bo odigrana v ce
loti pozneje, verjetno v mesecu 
avgustu. 

NK Rakek I : .JNA Postojna 1:0 
(0: 0) 

Nk Rakek: Urbas, Preseren, Za
loznik, Raljevic, Bencina, Arko, 
Bajc, Mlakar, MiSic, Japelj, Drob
nic; -

JNA Postojna: Vukovic, Obra
dovic, Spasic, Rakocevic (Skender), 
Mehinovic, Basic, Nedjipi, 
Curcin, Kis, Lekic. 

Strelec: Bajc v 37. minuti. Sod
nik: Biteznik Viii (Ljubljana) 

Zacetni udarec so izvedli doma
cini in pricakovali smo takojsen 
pritisk domacih na vrata gostov. 
Toda bilo je povsem drugace. Ta
koj v zacetku so gostje prevzeli 
iniciativo in neprestano oblegali 
vrata domacinov. V 12. rninuti so 
imeli gostje idealno priloznost, da 
bi povedli, toda ostala je neizko
riscena. Curcin je prodrl po des
nero krilu in se sam znasel pred 
vratarjem. Ostro je streljal, toda 
mimo gala. 

Koncno so se tudi domacini 
znasli in njihove akcije so posta-

s povezano in tehnicno dokaj dob
ra igro, toda v zakljucnih akcijah 
niso mogli nicesar doseci zaradi 
dobre obrambe domacih in lastne 
nespretnosti. 

Zacetek drugega polcasa je bil 
obraten zacetku prvega. Domacini 
so prevzeli pobudo in sledile so 
lepe akcije ena za drugo. V 32. 
min. prosti strel za Rakek, ki ga 
je izvedel Japelj iz 18. metrov. 
Streljal je mocno, toda premalo 
natancno, taka da je zoga zadela 
precko. 

Vsi ti napadi in akcije domaci
nov so koncno rodili sad. V src
dini igrisca se je zacela akcija, ka
tere alcterji so bili Japelj , Misic in 
Bajc. 2oga je sla z nog na noge in 
koncno pred gol do Bajca, ki je 
dosegel edini zadetek srecanja. Do 
konca tekme so imeli domacini se 
nekaj priloznosti za povecanje re
zultata, toda ni jim slo »od nog«. 

V zadnjih minutah so zopet pre
vzeli pobudo gostje in prav cudno 
je, da ni prislo do izenacenja. V 
46. minuti je Curcin streljal s 5 
metrov preko praznega gala. 

Tri minute pred koncem tekme 
je priSlo do neljubega incidenta, 
ko je sodnik izkljucil iz igre igral
ca JNA Postojna zaradi nesport
nega obna5anja in preklinjanja. 




	glas_notranjske_1965_8_0001.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0002.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0003.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0004.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0005.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0006.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0007.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0008.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0009.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0010.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0011.pdf
	glas_notranjske_1965_8_0012.pdf

